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Nadat we de voorgaande 2 jaar door het coronavirus niet tot nauwelijks bij elkaar hadden kunnen komen, kregen we 

in januari 2022 weer groen licht. Op één van de eerste dagen dat de restaurants weer open mochten, konden we 

direct bij Het Raadhuis terecht ! Op 27 januari hebben we, op afstand van elkaar , een fijne informele bijeenkomst 

gehouden waarbij we elkaar eindelijk weer allemaal konden zien en spreken ! 

Ans en Marijke hebben dit jaar als resp voorzitter en secretaris het stokje overgenomen van Martin en Thea. Renée 

bleef nog een jaar aan als penningmeester. Als nieuw lid hebben we in februari Balth de Winter verwelkomt. Manjo 

verliet in de loop van het jaar Progein, omdat hij ,nu hij al 4 jaar in Culemborg woont, toch de binding met 

Nieuwegein mist. Martin van Stempvoort heeft zijn plaats in de Programmacommissie ingenomen. 

De eerste officiële bijeenkomst vond plaats op 17 februari in Het Raadhuis.  Balth de Winter werd welkom geheten 

als aspirantlid en er werd officieel afscheid genomen van Martin en Thea als bestuursleden. Omdat daar nog niet 

eerder gelegenheid voor was geweest, werd het financieel jaarverslag aan de orde gesteld. Er waren nog wat vragen 

over verschillende posten en de contributie maar omdat de penningmeester niet aanwezig was, werd voorgesteld 

vragen op de volgende bijeenkomst te stellen.   Uiteraard mocht op de eerste bijeenkomst van het nieuwe jaar het 

traditionele “rondje  wel en wee” niet ontbreken. 

Op 10 maart stond het Rolling Diner op het programma. Iedereen had er weer geweldig werk van gemaakt en er 

ontstonden mooie gesprekken. De finale afsluiting was bij Wilson en Helen thuis.  Niet iedereen voelde zich nog 

prettig bij een bijeenkomst met veel mensen in een naar verhouding kleine ruimte zodat we bij de afsluiting helaas 

niet voltallig waren. 

Op 31 maart hadden we een interessante lezing van de heer Pieter van der Ree over organische architectuur. 

Op 21 april was dan weer ons eerste “uitstapje” van het jaar. We gingen naar Utrecht voor een wandeling rond de 

Maliebaan onder leiding van een gids. De focus lag vooral op de rol van bewoners van de verschillende huizen in de 

Tweede Wereldoorlog. Erg boeiend en interessant. 

Op 12 mei heeft Ton Zwijenberg, man van Willeke,  een lezing verzorgd getiteld “Wat is literatuur en hoe moet dat in 

het onderwijs ?” Het betrof een laatste werkstuk van Pierre van Rijswijck, man van Betsy,  die de lezing helaas zelf 

niet meer heeft kunnen houden. Op verzoek van Pierre hield Ton nu deze lezing.  

Op 2 juni werd een bezoek gebracht aan de Botanische tuinen in de Uithof bij Utrecht. Na een lunch in de kassen 

wandelden wij onder leiding van een gids door de prachtig aangelegde tuinen. Het was weer goed weer en heerlijk 

om daar rond te lopen. 

Op 23 juni hadden we een leuke voordracht door de heer Piet Pijper over “200 jaar fietsen! De geschiedenis van de 

fiets” 

Op 14 juli was de jaarlijkse BBQ. Dit jaar gelukkig weer mét partners! Dick en Ans hadden hun tuin, weer , 

opengesteld en het weer was ons gunstig gezind!. Het was de laatste keer dat Manjo in ons midden was en hij heeft 

op passende wijze, door een verhaal te vertellen, afscheid van ons genomen. 

Omdat Manjo lid was van de Programmacommissie, ontstond er een vacature. Martin van Stempvoort meldde zich 

spontaan aan ter versterking waardoor de Programmacommissie direct weer compleet was. 

Op 25 augustus zouden wij volgens het programma Back to the roots van Ber naar De Rijp gaan. Helaas was Ber kort 

daarvoor met ernstige klachten in het ziekenhuis opgenomen. De programmacommissie had in allerijl een alternatief 

programma bedacht. We gingen naar het Muiderslot ! Na een heerlijke lunch bij Graaf Floris V bezochten we met 

onze gids Floris het Muiderslot.  Een zeer geslaagd alternatief op een erg warme dag. 



Op 15 september weer een alternatief programma: Geen bezoek aan de Grote Hond, waaraan we in het kader van 

ons 2e lustrum een financiële bijdrage hebben geschonken, maar het traditionele ‘Fietsen met Wim”. De tocht 

voerde via Montfoort naar Harmelen waar de lunch werd gebruikt en via De Meern en wat omwegen weer terug. En 

weer zat het weer mee! Een prachtige fietstocht. 

Op 6 oktober gingen we naar Den Haag. Daar bezochten we Panorama Mesdag  en na de lunch tegenover paleis 

Noordeinde bezocht een wel heel klein clubje nog de Gevangenpoort. Alweer een boeiende dag. 

De jaarvergadering stond oorspronkelijk voor 27 oktober op de agenda samen met een presentatie over School is 

Cool. Nadat verschillende leden hadden aangegeven deze combinatie toch wat ongelukkig te vinden, is de 

jaarvergadering verplaatst naar januari. Wel werd een kascommissie ingesteld. Thea en Martin Schuurman stelden 

zich hiervoor beschikbaar. De gehele verder bijeenkomst  stond in het kader van School is Cool. Inleiders waren 

Gerry van Duuren en Paul Reusch. Doel van het project is kinderen, die wel een steuntje in de rug kunnen gebruiken, 

een succesvolle start te geven in het voortgezet onderwijs door middel van thuismentoren. Het project is zeer 

succesvol gebleken. 

Op 17 november was het tijd voor een muzikale activiteit. We gingen naar Culemborg waar we onder de bezielde 

leiding van Peter Elbertse  een Beatles medley hebben gezongen. Een heerlijke onbezorgde middag. 

We sloten het jaar op 8 december vrolijk af in het Raadhuis met het verhaal van Dickens over Scrooge. Twee acteurs 

vertelden het verhaal, muzikaal begeleid door Peter Elbertse. Ook aan ons was een actieve rol toebedeeld!  Een 

waardige afsluiting van ons Progein jaar ! 

Ten slot:  

weliswaar hadden we dit jaar nog maar weinig te maken met coronamaatregelen, maar verder was het een 

bewogen en gedenkwaardig jaar.  Zoals de Volkskrant het noemt: het jaar dat alles anders werd: Poetin viel Oekraïne 

binnen met alle nare gevolgen van dien. Opstanden in Iran en China, miljoenen vluchtelingen , een asielcrisis , 

energiecrisis, boerenprotest tegen het stikstofbeleid,  grote droogte met bosbranden, koningin Elisabeth II 

overleden. 

En in kleine Progeinkring: enkelen van ons hadden kortere of langere tijd  te maken met lichamelijke klachten van 

meer of minder ernstige aard. Ber moest ernstig ziek in het ziekenhuis worden opgenomen en is nog steeds aan het 

revalideren  Wilson kreeg een fietsongeluk en liep daarbij  hersenletsel op waarvan de gevolgen nu nog niet duidelijk 

zijn. Hij wacht op een plek in een revalidatiecentrum. 

En als laatste toch even een kritische noot: 

Niet onopgemerkt mag blijven dat de opkomst bij onze bijeenkomsten, vooral bij de excursies soms wel erg laag was. 

Gemiddeld waren er 7 of 8 leden niet, met absoluut dieptepunt de uitstap naar het Muiderslot op 22 augustus, toen 

er 13 mensen afwezig waren, en de excursie naar Den Haag waaraan 11 mensen niet meededen en ‘s middags zelfs 

15 niet ! 

Ans, onze voorzitter, heeft het al eerder gezegd: om te zorgen voor goede binding tussen alle leden is het zaak  dat 

we zo veel mogelijk naar alle bijeenkomsten komen. Plan vakanties en andere activiteiten dan ook zo veel mogelijk 

om de Progeinbijeenkomsten heen !  Calamiteiten natuurlijk daargelaten. 

 

Marijke, December 2022 

 

 


